
National ERFA  03.04.2024 

Referent: National online ERFA-møde – 3 april 2024 
 
 
Velkomst, gennemgang af dagsorden og præsentation fra Malene, Anette og Christina. 
 
Malene præsenterer kort sin oplæg fra DSKFNM årsmøde 2023. 
 
Svarende til spørgeskema som er sendt ud til alle kontaktpersoner forud for mødet gennemgået af 
Christina. Alle afdelinger via deres kontaktperson er repræsenteret.  
 
Christina gennemgår hvilke forventninger der er for møderne:  

• Videns – og erfaringsudveksling 
• Mulighed for at række ud 
• Sparring 
• Større kontaktflade 
• Mulighed for projekter på tværs af landet 
• Udveksling af forskningsemner 
• Dele informationer på tværs af landet 
• Bruge hinandens viden 
• Netværk 
• Drøftelse af alt fra undersøgelsesmetoder til personaleforhold 

 
Der gennemgås hvilke emner, undersøgelser, udstyr eller andet der ønskes drøftes til møderne:  

• Alt ☺ 
• Gennemgang af undersøgelser og udstyr  
• PET/CT 
• Radiofarmacien  
• Gamma  
• SPECT/CT  
• Undersøgelser og arbejdsgange  
• Clearance/GFR 
• Lægemiddelfremstilling kontrol af kit 
• Lokaler 
• Forskrifter og retningslinjer  
• Myocardieskintigrafi med PET/CT 
• Udfordringer  
• Knoglescintigrafi – Med og uden diagnostisk CT 
• Hudperfusionsmålinger 
• Projektinvolvering  
• Dosisoptimering  
• Lungescintigrafi – Krypton vs technegas 
• FAPI-PET 
• Scanner med CZT detektorer 
• Børne undersøgelser 
• Kommunikation med patienter, pårørende, kollegaer mm.  
• Samarbejde mellem personalegrupper  
• Oplæring og fastholdelse  

 
 
 
Kort præsentation af alle deltagerne til mødet. (se mailadresser i udsendte mail 8. april) 
Anette, Hillerød 
Christina, Odense 
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Malene, Aalborg 
Helene, Aalborg 
Karina+2, Viborg 
Kaspar, Århus 
Frederikke, Bispebjerg 
Mette, Vejle 
Anja, Næstved 
Lasse, Herlev 
Torben, Rigshospitalet 
Malene, Gødstrup 
Nanna, Gødstrup 
Rikke, Køge 
 
 
Spørgerrunde - Mulighed for allerede nu at spørge kollegaer på tværs af landet.  
Spørgsmål: 
 
Odense har et spørgsmål til Aarhus: Hvordan de indkalder deres patienter til renografi - Både hvor 
lang tid der er sat af i programmet til undersøgelsen og optagelse tid.  
Aarhus og Gødstrup byder ind med svar.  
 
Malene, Aalborg: Andre der bruger Stellant til røntgenkontrast? Der kommer nyt PAS og SAS sæt, 
kan vi udnytte mest muligt ved at samle til sidst?  
Frederikke, Bispebjerg og Kaspar, Århus bruger samme type. Bispebjerg er ikke klar over 
ændringen. 
 
 
Næste møde er t i rsdag den 27. august fra kl 13-15 .  
 
Tidspunktet for møderne er fast – men vi ligger op til at det kan blive på forskellige ugedage.  
 
Emnet for næste møde er: Knoglescint igraf i  – Både på gammakamera og PET/CT. 
 
Der aftales fremadrettet at:  
 
Malene, Anette eller Christina, vil sende et spørgeskema ud inden mødet. Her vil der være 
mulighed for at stille spørgsmål i også. Vi samler derefter alt data ‘en, og sender den ud til 
kontaktpersonerne igen. Her vil der have mulighed for at undersøge i egen afdeling hvorfor I gør 
som I gør, eller være nysgerrige på hvad der gøres anderledes på andre afdelinger. Dette skulle 
gerne gøre det muligt at have svar klar til spørgsmålene til selve mødet.  
 
Kontaktpersonerne sørger for at videresende materialet til næste møde, til de relevante på jeres 
afdelinger.  
 
Vi forsøger at lave en mailtråd med dem som deltager i møderne, efterfølgende. Her vil der være 
mulighed for at følge op på spørgsmål og efterfølgende erfaringsudveksle. 
 
Vi vil forsøge at få etableret et fysik møde. Evt. sommeren 2025. 
 
Der er sendt en liste med mailadresser til kontaktpersoner ud til alle deltagere. 
 
Sidst men ikke mindst, ræk gerne ud til Malene eller Christina hvis I har spørgsmål, gode idéer 
eller andre ønsker ☺  
 


